
 

Protokół XI/2015 

z sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu 14.09.2015 r. 

w Urzędzie Gminy w Lipuszu 
 

Ad. 1   

Obrady sesji rozpoczęto o godz. 1430.  

Przewodniczący Rady Gminy Janusz Wawer dokonał otwarcia sesji. Powitał radnych oraz 

wszystkich uczestniczących w obradach  / zał. 1,2,3,4 /. Na podstawie listy obecności  

Przewodniczący Rady stwierdził, że sesja jest prawomocna do prowadzenia obrad   

i podejmowania uchwał / na stan 15 – obecnych 15 radnych/.   

Do proponowanego porządku obrad nie wniesiono uwag został on przyjęty jednogłośnie   

w następującym brzmieniu:  

1. Sprawy regulaminowe : 

    a/ otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

    b/ zatwierdzenie porządku obrad, 

    c/ przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

2. Informacja Wójta za okres międzysesyjny. 

3. Interpelacje i wnioski radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a/  rozpatrzenia wezwania do usunięcia naruszenia  interesu prawnego, 

b/   dokonania zmiany budżetu gminy Lipusz na 2015 r. 

c/  przyjęcia Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Lipusz na lata 2015-2020, 

d/  przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków  

     zagospodarowania przestrzennego gminy Lipusz. 

5. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski . 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż zapoznał się z treścią  protokołu z Sesji Rady Gminy  

odbytej w dniu 03.08.2015 roku . Po czym zapytał radnych o ewentualne uwagi i zastrzeżenia, których 

nie wniesiono. W wyniku głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie.   

 

Ad. 2  

Informację za okres międzysesyjny przedstawił Wójt Gminy.  /zał.nr 5 do prot./   

 



Ad. 3 

Radny R.Ebertowski  -  kto wygrał przetarg na wykonanie mikroinstalacji prosumenckich do 

kiedy będzie wykonany, ilu mieszkańców z tego programu skorzysta, jaka jest wysokość dotacji? 

Radny R. Wojaczek - jak wygląda zakup kontenera na odpady w oczyszczalni? 

Ad. 4a 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wezwania do usunięcia 

naruszenia interesu prawnego  

Omówienia uchwały dokonał Wójt. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. /zał. nr 6 do prot. /. 

Ad. 4b 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie dokonania zmiany budżetu gminy 

Lipusz na 2015 rok. 

Szczegółowego omówienia zmian dokonał Wójt Gminy.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. /zał. nr 7 do prot. /. 

Ad. 4c  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie  przyjęcia Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla Gminy Lipusz na lata 2015-2020 

Wójt -przyjęcie planu gospodarki niskoemisyjnej ma na celu ograniczenie związków 

szkodliwych dla atmosfery. Wykonanie tegoż dokumentu zlecono Pomorskiej Grupie 

Consultingowej z Bydgoszczy. Plan  ten jest wymagany przy uzyskaniu dofinansowania na 

realizowane przedsięwzięcia. 

Szczegółowego omówienia planu dokonał Przedstawiciel  Pomorskiej Grupy Consultingowej.  

Radny H. Litwiński - chciałbym wymienić w budynku mieszkalnym kocioł, jakie muszę 

poczynić starania? 

Przedstawiciel Grupy Consultingowej  - w chwili obecnej brak jest środków na ten cel, są one 

wdrażane i będzie mógł Pan skorzystać z dofinasowania.  

Radny R. Ebertowski - co będzie jak nie osiągniemy wskaźników? 

Wniosek o dofinansowanie nie zostanie odrzucony. 

Wójt - niektóre przedsięwzięcia już realizujemy, takie jak fotowoltaika.  

Radna H. Hapka -  co jest powodem , że zwiększył się wskaźnik? 

Przedstawiciel Grupy - wzrosła liczba samochodów oraz mieszkańców. 

Wójt - dokument ten nie jest dokumentem martwym, będzie aktualizowany w miarę potrzeb. 



Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu uchwały. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. /zał. nr 8 do prot. /. 

Ad.4d 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Lipusz. 

Omówienia uchwały dokonał Wójt -  posiadane studium musi zostać zaktualizowane wynika 

to z potrzeb mieszkańców ,jest to długotrwała procedura. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu uchwały .  

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie.  /zał. nr 9 do prot. /.  

Ad. 5 

Wójt – przetarg na wykonanie mikroinstalacji prosumenckich został  rozstrzygnięty ,umowa 

zostanie podpisana w tym tygodniu. Z projektu  tego skorzysta  25 mieszkańców. Kwota 

przeznaczona na realizację tego przedsięwzięcia wynosi 383.70 tys. zł . Dofinansowanie 

wynosiło będzie 50 % do kwoty netto. Zakończenie zadania nastąpi z dniem 2 października 

br. Zamierzamy zwrócić się do Marszałka o zwiększenie kwoty na realizację tego zadania. 

Zwróciliśmy się z zapytaniem ofertowym do firm, szukamy kontenera,  do chwili obecnej nie 

otrzymaliśmy żadnej oferty. 

Ad. 6  

Radny A. Narloch  - jak wygląda sprawa projektu dachu na OSP, gdyż podczas większej 

ulewy zacieka. 

Wójt - jest opracowywana koncepcja, planuje się nadbudowę. W chwili obecnej brak jest 

środków na ten cel, gdyż jest to ogromny wydatek. 

Radny M. Wantoch Rekowski  - czy dowóz dzieci do szkoły rano mógłby być później, a 

odwóz wcześniej.  

Wójt - jest potrzeba dowożenia coraz większej ilości dzieci. W tej sprawie rozmawiałem już z 

Panią Dyrektor Zespołu Szkół. Postaramy się rozwiązać  problem dowozu i odwozu dzieci. 

 

Radny R. Klasa - proponuje rozważenie zakupu elektrycznych kotar na halę sportowa, gdyż 

obecne są  już w znacznym stopniu zużyte. 

Radny S. Lipiński  -  czy jest zainteresowanie kupnem starego Przedszkola  oraz starej Sali 

Gimnastycznej. 

Wójt - zainteresowanie jest , ale bez efektów 

Ad.7 

W tym miejscu porządek obrad został wyczerpany . Przewodniczący Rady podziękował za udział , 

dyskusje i zamknął obrady o godz. 1555 

 

 Protokołowała             Przewodniczący Rady 

 

Elżbieta Nierzalewska                  Janusz Wawer 



 

 


